

《my summer holiday英语作文两篇(带中文)》

暑假是一个令人期待的时光,学生们终于可以放松身心,远离紧张的学习生活。在这 个长长的假期里,他们可以选择去旅游,探索未知的地方,体验不同的文化。这里给 大家整理了两篇my summer holiday英语作文,供大家参考。

my summer holiday英语作文1

My summer holiday was a fantastic journey filled with excitement and new experiences. I spent two weeks in Japan, exploring its rich culture and delicious cuisine.

I visited Tokyo, the vibrant capital city, where I explored historic temples and modern skyscrapers. I also took a bullet train to Kyoto, known for its beautiful traditional tea houses and stunning landscapes.

One of the highlights of my trip was visiting Mount Fuji, the iconic volcano. The view from the summit was breathtaking, and I'll never forget the sense of accomplishment I felt.

Another memorable experience was trying various Japanese foods, such as sushi, ramen, and tempura. They were delicious and offered a unique taste that I haven't encountered before.

Overall, my summer holiday was an unforgettable adventure that allowed me to immerse myself in a different culture. It was a great learning experience and I can't wait to explore more countries in the future.

```
我的暑假是一次充满兴奋和新体验的旅程。我去了日本,探索了它的丰富文化和美食。
```

我参观了东京,这座充满活力的首都城市,我探索了历史悠久的寺庙和现代摩天大楼。我还乘坐子弹列车去了京都,那里以其美丽的传统茶馆和惊人的风景而闻名。

我此行的亮点之一是参观富士山,这座标志性的火山。从山顶俯瞰的景色令人叹为观止,我永远不会忘记那种成就感。

另一个难忘的经历是尝试各种日本食物,如寿司、拉面和天妇罗。它们美味可口,给 我带来了前所未有的独特口感。

总的来说,我的暑假是一次难忘的冒险,让我沉浸在一个不同的文化中。这是一个很 好的学习经历,我迫不及待地想在未来探索更多国家。



my summer holiday英语作文2

This summer, my holiday was filled with excitement and adventure. I embarked on a journey to the seaside with my family, where the sun shone brightly and the waves crashed against the shore.

Every day, we woke up early to catch the first glimpse of the rising sun over the horizon. We spent hours building sandcastles, playing beach volleyball, and swimming in the crystal-clear waters. The laughter and joy filled the air, creating memories that will last a lifetime.

In the evenings, we explored the nearby town, sampling local delicacies and immersing ourselves in the vibrant nightlife. We also took a boat ride to a nearby island, where we discovered hidden coves and marvelled at the breathtaking scenery.

This summer holiday not only provided me with endless fun but also taught me the importance of spending quality time with family. It was a truly unforgettable experience that I will cherish forever.

这个暑假,我的假期充满了兴奋与冒险。我和家人一起踏上了前往海边的旅程,那里 阳光明媚,海浪拍打着岸边。

每天,我们都早早起床,迎接地平线上初升的太阳。我们花了数小时建造沙堡、打沙 滩排球,并在清澈见底的海水中游泳。空气中弥漫着欢笑与喜悦,创造出了将伴随我 一生的美好回忆。

傍晚时分,我们探索了附近的城镇,品尝了当地美食,并沉浸在充满活力的夜生活中。我们还乘坐小船前往附近的一座小岛,在那里发现了隐蔽的海湾,并对那里的壮丽 景色叹为观止。

这个暑假不仅给我带来了无尽的乐趣,还让我体会到了与家人共度美好时光的重要性。这是一次真正难忘的经历,我将永远珍藏。